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Vragen van het lid Paulus Jansen (SP) aan de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de asbestbesmetting op twee scholen in 
Purmerend (ingezonden 6 september 2011). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Scholen in Purmerend ontruimd na vondst asbest»?1 

Vraag 2
Bent u ermee bekend dat de twee openbare basisscholen, de Boemerang en 
de Ploegschaar, zijn gesloten vanwege asbestbesmettingsgevaar als gevolg 
van saneringswerkzaamheden? 

Vraag 3
Welke bedrijven hebben de sanering uitgevoerd? Waren zij daartoe 
gecertificeerd? 

Vraag 4
Klopt het dat de sanering niet conform de daarvoor geldende regels is 
verlopen? Zo ja, welke sanctie gaat u opleggen aan de verantwoordelijke 
bedrijven? Zo nee, waarom niet? Hoe komen de resten van sanering dan in 
en om de school terecht? 

Vraag 5
Door welke instantie is de asbestvrijverklaring voor de voornoemde sanering 
afgegeven? Is deze terecht afgegeven? Zo nee, welke sancties gaat u deze 
instantie opleggen? 

Vraag 6
Indien u op bovenstaande vragen het antwoord niet weet, bent u dan bereid 
het hele proces van sanering van de beide scholen in kaart te laten brengen 
door de VROM-inspectie en de arbeidsinspectie?

1 www.rtvnh.nl
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